
 荆州万达嘉华酒店介绍 
The Introduction of Wanda 

Realm Jingzhou 



 

荆州  

Jingzhou 

荆州，又叫江陵城，位于湖北省中南部地区，是湖北省五
大区域性中心城市之一，被人们称之为文化之邦，也有鱼
米之乡的美称。 
 

Jingzhou, also called the city of Jiangling, located in the 

southern-central of Hubei Province, is one of the top five 

regional cities of Hubei Province ,is not only known as 

the state of culture, but also famous for it’s abundance 

in rice and fish.  



荆州  

Jingzhou 

荆州博物馆，国家4A级旅游景区。位于湖北
省荆州市荆州城西门。为1958年辟建。是一
座融陈列展览、宣传教育、文物保护、田野
考古、文物收藏、科学研究为一体的地方综
合性博物馆。  
 

Jingzhou Museum, a national 4A level 

scenic spot ,is located at the west gate of 

Jingzhou city, Hubei Province .  Built in1958 , 

Jingzhou Museum ,as a local 

comprehensive one, has been served for 

display and exhibition, publicity and 

education, heritage protection, field 

archeology, heritage collections, and 

scientific research. 



 

酒店介绍  

Hotel Introduction  

酒店地址：湖北省荆州市荆州区北京西路518号 

Address:NO.518 Beijing West Road ,Jingzhou District ,Jingzhou, 

Hubei Province. 

位于荆州区、沙市区的交界地带  
距长途汽车站3公里 
距火车站3.5公里  
距高速路口1.5公里 
距武汉天河机场450公里 
Located between Jingzhou District   and Shashi District 

3 km from the bus station 

3.5 km from the Railway station 

1.5 km from the entrance of motorway 

450 km from Wuhan Tianhe international  Airport 



 

荆州万达嘉华酒店   

Wanda Realm Jingzhou  

酒  店  大  堂 

 Lobby 



 

美食汇-全日制餐厅  

Cafe Realm All-Day Dining Restaurant  

 
餐厅全天营业，拥有时尚的装饰风格，别致的开放式厨房。餐厅
将为您提供国际传统、流行美食及泛东南亚风格自助餐, 魅力无限。
客人将在此感受到“物超所值”的品质美食体验。 
 

  

“Café Realm” is an all-day restaurant with a contemporary design, 

international traditional food and southeastern and Asian buffets. Guests will 

be able to enjoy high quality food being freshly prepared at the various live 

cooking stations.  



 

辣道-特色餐厅  

Chili & Pepper –Specialty Restaurant  

 
位于酒店大堂一侧的“辣道”特色餐厅，为您呈上醇正的
川菜和鄂菜。专业茶艺师为您奉上中华茶道-“茶之旅”。
尽显礼仪之邦博大精深的待客传统。  
 

 

“Chili & Pepper” is located to the side of the hotel lobby. Present you 

mellow Sichuan and Hubei cuisine. Tea specialists will serve guests 

Chinese tea in a traditional ceremony – the "Tea Journey." This will 

display the Chinese welcome and hospitality.  



 

品珍—中餐厅  

ZHEN — Chinese Restaurant  

 
万达酒店及度假村管理有限公司独具特色的品珍中餐厅，将会
在旗下的每一个品牌酒店为您呈现。品珍中餐厅以粤菜为主，
吸纳地方菜精华，专注于原汁原味以及均衡营养。美食佳酿的
精致感受，匠心独具的奢华氛围以及温情备至的周到服务定会
令您忘返于我们独具东方特色的美食文化。  
 

ZHEN Chinese Restaurant, with all of its unique characteristics, will be 

serving guests from all Wanda hotels. ZHEN Chinese Restaurant is 

mainly devoted to original flavors, balanced nutrition and taste, and 

capturing the essence of local dishes. The delicate experience of wine and 

food in a unique and luxurious atmosphere, combined with warm-hearted 

and considerate services, is definitely high quality and ideal for special 

events and gatherings.  



 

大堂酒廊  

Lobby Lounge  

 
令人炫目的大堂酒廊是休闲的理想场所，在此可享受下
午茶、零食、晚间鸡尾酒、特色点心和饮料，更有优美
悦耳的音乐相伴。 

 
 The Lobby Lounge is an ideal place to enjoy afternoon tea, snacks, 

evening cocktails and light refreshments, while listening to relaxing 

music.  



 

行政酒廊  

Executive Lounge  

位于酒店19楼。入住行政楼层的客人可在清静高雅的行政
酒廊享用免费鸡尾酒赠饮及精美小食；咖啡、茶及软饮全
天供应。 
 

  

The Executive Lounge is located on the 19th floor. Guests staying on 

the Executive and Wanda Club Floors can enjoy free cocktails, snacks, 

free coffee, teas and soft drinks all day long.  



 

大宴会厅  

Grand Ballroom  

大宴会厅面积1150㎡，无论举办何种活动，这里都是您的
不二之选，能一次性容纳600名以上的宾客同时入座。当需
求较小时，大宴会厅可以被分成三个小宴会厅，每一个小
宴会厅都可容纳200名以上宾客。 
 

The Grand Ballroom features 1150 ㎡ of luxurious space and  can 

contain 600 guests for a banquet at any given time. For smaller 

functions, the Grand Ballroom can be configured into three smaller 

venues, each one large enough to host at least 200 guests in a reception-

style setting.  

荆州万达嘉华酒店是荆州首家可容纳102桌酒席以及供
1000人同时用餐的五星酒店，是举办大型活动的首选之地。 
 
Wanda Realm Jingzhou is the first  five-star hotel can  contain 102 

dining tables and 1000 guests for dinner in Jingzhou ,it is the first 

choice to hold mass activities. 

 
 



 

会议室  

Meeting Room  

荆州万达嘉华酒店可以根据宾客需求，筹备各种不
同规模的宴会活动，从董事会会议到私人婚礼或者
家庭聚会再到大范围VIP公司及政府活动，都会带
给您至尊享受。   
No matter how big your function, the  Wanda Realm team 

can cater to your requirements, whether it be a boardroom 

meeting, an intimate wedding, a family function, or large-

scale VIP corporate and government events.  



 

宴会厅与多功能厅  

Banquet And Function Room  



会议楼层图 

Meeting Room Floor 



 

房型介绍 

The Introduction Of Guest Rooms  

房型Room Types 面积Size(平米㎡) 房数Rooms Count 

豪华大床房 Deluxe King 40 41 

豪华双床房 Deluxe Twin 40 52 

好莱坞大床房Deluxe King Hollywood Bed 40 39 

无障碍客房 Handicapped Deluxe King Room 40 2 

高级豪华大床房 Grand Deluxe King 40 21 

高级豪华双床房 Grand Deluxe Twin 40 33 

行政楼层豪华大床房 Executive Floor Deluxe King 40 18 

行政楼层豪华双床房 Executive Floor Deluxe Twin 40 28 

尊贵豪华大床房 Premier Deluxe King 50/56 35 

行政套房 Executive Suite 96 12 

董事套房 Chairman Suite 136 2 

总统套房 Presidential Suite 213 1 

合计 Total 284 



客房图片 

Preview Of  Guest Rooms 

豪华双床房 Deluxe Twin 

高级豪华大床房 Grand Deluxe King 



 

健身中心  

Health Club  

 
酒店配备了世界一流水准的健身与休闲设施，包括室内恒温游
泳池、设备齐全的健身房、高品质桑拿室及静谧瑜伽房，让您
在一天繁忙的会议或观光之余，尽情舒缓身心，重焕奕奕神采。  
 

 

After a busy day of meetings or sightseeing, soothe your mind and body 

with the five-star leisure facilities of Wanda Realm Nanchang. These 

superb facilities include an indoor heated swimming pool, a fully-equipped 

gym, sauna room and a dedicated yoga room.  



 

茶之旅  

Cha Journey  

 
万达茶之旅以闻名遐迩的中华款客茶道，专业培训的万达茶师以及
特别精选的各地名茶，为您呈现专业优美的茶艺表演，邀您体验或
清或酽的品茗之旅，逍遥之余尽览各地的风情人文。 
 

 Featuring the renowned Chinese hospitality and tea culture, professional tea 

masters and special selected famous teas of diverse origins, the Tea Journey 

offers guests professional tea performances and invites them to enjoy either light 

or strong tea while observing various traditional customs.  



 

迎宾天使 

 Angel’s Welcome  

 
万达酒店及度假村管理有限公司的迎宾天使秉承中华传统礼仪
风范，以真诚热情的风格、细致入微的关怀为宾客营造始终如
一、无与伦比的到达与离店的尊崇体验，温婉优雅的中国礼仪、
标准茶艺呈现的欢迎茶饮以及在传统佳节盛装仪典更让您欣享
与众不同的愉悦。  
 

The Wanda Lobby Angel consistently delivers an unparalleled and 

welcoming experience both at arrival and departure, combined with 

sincerity, enthusiasm and meticulous care. This gentle and elegant Chinese 

etiquette, welcome tea presentation and special welcome in traditional 

Chinese costumes during traditional festivals all combine to offer guests a 

unique and joyful experience.  



 

专家会议管家  

Exclusive Meeting Director  

 
酒店提供专属宴会管家，从客人进入门口开始，专注于客人的会
议直至挥手告别。难忘的不仅是手捧的那杯香茗或热巾，更是始
终惬意的交流，以及宴会后的呵护和贵宾的钦许，温暖之余倍感
彼此信任。  
 

The connection starts from the first greeting on the other end of the phone and 

continues through every future meeting. Your Exclusive Meeting Director 

will be there with you, all the way from arrival to departure. From a cup of hot 

tea and pleasant communication to attentive service and compliments from 

guests , you will be enfolded in warmth and care.  



 

万达浪漫婚典  

Wanda  Wedding Ceremony  

 
传阅千年的缘分，以盛世典仪再现。汉朝的大气尊贵，唐宋的似
锦奢华，明清的婉约清纯，古风古韵、与众不同的婚礼让新人和
好友亲朋一起感受爱情的神圣和承诺的郑重，于无比瑰丽、典雅
的气氛中共同见证一生难忘时刻。  
 

Styles from the noble Han Dynasty, the luxurious Tang & Song Dynasty and 

the graceful Ming & Qing Dynasty are uniquely presented in the design of 

each wedding. It is an inviting place for family members to truly witness the 

value of these memorable moments.  

荆州万达嘉华酒店采用最先进的LED显示屏，音响和灯光，
全方位满足婚礼需要。 
 

Wanda Realm Jingzhou  put  to use the most advanced LED screen , 

acoustics and  lights , which can meet  full range of wedding ceremony. 

 

 



 

妙梦系列  

Dream Catcher  

 
“无乡愁，未旅思，夜夜好梦”，阁下均可在万达酒店及度假村独创的
妙梦精选系列里，为您的贵宾随性选择“眠之趣”提供的童趣公仔，
“眠之香”放送的心仪香氛，“眠之籁”沉醉的经典音乐亦或“眠之阅”
徜徉的睡前读物，让他们尽享家的熟悉与悠然。 
  

As part of our commitment to providing "sweet dreams without worry or anxiety", all 

guests can freely choose a children's doll through our "Pleasure of Sleep", a favorite 

scent through our "Fragrance of Sleep", intoxicating classical music through our 

"Sound of Sleep", or interesting bedtime readings through the "Reading of Sleep" 

offer. All of these are included in our original "Dream Catcher" series and bring 

guests that much closer to the comfort and ease of sleeping at home.  
 



 

礼记  

The Book of Li Ki  

 
在我们东方温情遍布的酒店里，每间客房均摆放着一本散发
着千年墨香的《礼记》。浸润在这本记录着东方典章制度、
礼仪道德的仕者必读之书里，另您商海驰骋之余，更以高雅
风范卓尔不群。  
 

The Book of “Li Ki”, a Chinese classic book written thousands years 

ago, is now provided in every guestroom at our hotels. Guests can 

acquaint themselves with this national treasure, which records the 

oriental charters and regulations, as well as the rites and morality of 

ancient Confucian culture.  



 
步入万达酒店及度假村，淡淡香氛即刻拥抱您。以自然、舒缓、高效为
品牌特色的万达嘉华酒店将使用绿竹香氛带给繁忙的商务人员一份干净
清新和放松镇静，从而减轻他们旅游的疲劳；万达嘉华酒店则以温柔的
亚洲人香氛渲染出时尚奢华的现代东方风情，必将是精致优雅的成功人
士的最爱。 
 

A light aroma will embrace you upon check-in at Wanda Hotels & Resorts. Based on 

the brand features of nature, comfort and efficiency, Wanda Realm Hotel offers 

business persons a clean, fresh, relaxing and calm environment infused with the scene 

of fresh bamboo so as to relieve fatigue. Wanda Realm Hotel renders a fashionable 

and luxurious modern Oriental style with a mild Asian scent, which will surely make 

it a favorite among successful business people with refined tastes.  

 

香氛 

 Scent  



 

万悦会  

Wanda Club  

黑卡 SUPREME 

蓝卡 SUPERIOR 金卡 GOLD 

铂金卡 PLATINUM 

万达酒店及度假村管理有限公司为常旅客精心打造了酒店忠
诚客户计划——“万悦会”。酒店客人免费登记入会后，会
员在万达酒店及度假村任一酒店内的住宿、餐饮等消费均可
获得积分，并可以没有任何日期限制地将其兑换成免费客房
住宿、免费客房升级或者航空里程，更可专享万达集团旗下
各娱乐、休闲、购物场所的各类礼券兑换服务和特别礼遇。 
 

The Company has initiated the “Wanda Club”  loyalty program 

especially for frequent travelers. After registering for a free membership, 

enrollees can receive credits when spending at any hotel under Wanda 

Hotels & Resorts, such as on accommodation or dining. These can then 

be redeemed for free hotel stays, free room upgrades or air miles 

without any time limit. Members can also take advantage of various 

exclusive gift certificate exchange services and special treatments in any 

recreational, leisure and shopping premise in the Wanda Group. 



万达酒店及度假村 

Wanda Hotels & Resorts 

     万达酒店及度假村致力于为全球旅行者提供深谙中国文化的
殷勤待客之道，旗下拥有瑞华、文华、嘉华、锦华四个自
营高端酒店品牌。至2016年底，将在中国持有98家五星级
高端酒店，包括由十多个著名国际酒店品牌管理的41家酒
店和度假村及四个自营国际品牌管理的57家酒店。至2020
年底，包括伦敦、马德里、芝加哥、悉尼、黄金海岸的万
达文华酒店在内，万达酒店及度假村在全球持有并管理的
酒店将超过160家。 

            Wanda Hotels & Resorts is an international luxury hotel management 

company incorporating hotel ownership, hotel operation and sales 

ventures, and is dedicated to delivering attentive customer service and 

the very best of Chinese culture to global travelers. To date, the group 

has launched three premium five-star hotel brands: five-star Wanda 

Realm; upscale five-star Wanda Vista; and premium luxury Wanda 

Reign, all under the umbrella of Wanda Hotels & Resorts. By the end 

of 2016, the group will own 98 five-star hotels across China, 

including 41 hotels and resorts managed by over ten international 

hotel brands, and 57 owned and managed hotels. A new brand, 

Wanda Jin, will also launch in 2016. By the end of 2020, Wanda 

Hotels & Resorts plans to own and manage over 160 hotels around 

the world, including Wanda Vista Hotels in London, Madrid, 

Chicago, Sydney and Gold Coast. 

 



万达酒店及度假村 

Wanda Hotels & Resorts 

 

 

官方网站：http://www.wandahotels.com/ 

酒店预订服务中心：4000888899-1 

万悦会会员服务中心：4000888899-2 

酒店服务邮箱：callcenter@wandahotels.com      

 

 Official Website：http://www.wandahotels.com/ 

Hotels Reservation Service Center: 4000888899-1 

Wanda Club Service Center: 4000888899-2 

E-mail: callcenter@wandahotels.com 

 

http://www.wandahotels.com/
http://www.wandahotels.com/
mailto:callcenter@wandahotels.com


 

荆州万达嘉华酒店  

Wanda Realm Jing Zhou  

 

             谢 谢  

Thank You!  


